
 

Protokoll nr. 8 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-09-02 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Erik Nilsson, Tomas Eriksson, Jonny Mattson, Anna Runarsdotter, Kim Seppälä, Katarina 
Theander 
 
Övriga: KUA Jerry von Hausswolff.  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
Kassören är inte närvarande. Ny kassör är vald och sitter till årsmöte. Processen med behörigheter hos 
bank etc. pågår. 
 
5. Information  
Information från kansliet (riks); Ny generalsekreterare Roger Berzell 
Tidigare generalsekreterare Jesper Christensen skiftar fokus mot internationella frågor. 
Kansliets fastighet ska avyttras. 
HojX pausas fr.o.m. nästa år pga osäker volym. 
MC folket ska digitaliseras mer samt skiftar fokus något mer mot människor och livsstilen, få utökad 
anknytning mot distrikten samt täcka mer av det politiska arbete som görs. 
Stadgar ska justeras och därför ska extra årsmöte utlysas. Detta kommer sannolikt påverka distriktens 
stadgar. Inga större ändringar som det flaggats för, men lite ändringar för att hålla oss i linje med tiden. 
 
6. Styrelseärenden  
Profilkläder, Robin är ej närvarande så punkten bordläggs till nästa möte. 
 
Julfest? 
Ska vi ha en julfest i år? 
Det har varit uppskattat. Förra året samkördes det en halvdags konferens för att sammanfatta 
säsongen. 
Förslaget är att fortsätta sikta på julbord, halvdagskonferens och möjlighet till övernattning. 
Cecilia och Katarina ska ta frågan till funkisgruppen för att se vilka som är intresserade att vara med i 
själva anordnandet. 
 
7. Verksamhetsärenden  
Två nya instruktörer 
André och Pontus klarade examinationen i helgen, med guldstjärna till och med. 
 
Grus?  
Inget nytt planerat än. Efterfrågan finns. 
 
  



Touring 
Det har rullat på, inget anmärkningsvärt har rapporterats. 
 
8. Medlemsärenden  
Medlemsdagen 25/8  
Lite småstrul jämfört med våra vanliga kurser. Men deltagarna verkar varit nöjda. Flera bra inhopp. 
Samlad insats ledde till lyckad dag. 
 
Årsmöte 2025?  
En bit kvar men bra att planera i förtid för att hinna med att ha ett koncept innan deadlines kryper 
inpå. 
 
 
9. Media  
E-post policy 
Förslag till policyn har laddats upp idag. Rekommendationer för hur kontaktbar man förväntas vara 
med en SMC-mail diskuteras. Förslag på formulering kommer. 
Ska gås igenom nästa möte. 
 
10. Övriga frågor  
- Det ser ut att finnas möjlighet till förmånlig leasing av grushoj från CF-moto likt start2ride 
- Medskick till nästa styrelse och budgetförslag är en större container. 
 
11. Nästa styrelsemöte  
7e oktober, kl.18.00, Teams 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Erik Nilsson Cecilia von Hausswolff 
Ledamot, agerande Sekreterare Ordförande 


